

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Social Mark and Its Impact in Daily Life

(日常生活中的社会标记及其影响)

H. W. SI, B. LI, L. J. KE.....63

Research on British Government Reform during Margaret Thatcher's Period

(撒切尔夫人执政时期英国政府改革内容初探)

L. LI.....69

The Connotation and Vision of Ecological Harmony: Government, Citizen and Society's Environment Objectives

(生态和谐的蕴义与愿景: 政府、公民与社会的环境目标)

G. W. ZHOU, Y. Z. LIU.....73

Ai Siqi' Contribution to the Localization and Popularization of Marxist Philosophy in China

(艾思奇对马克思主义哲学中国化、大众化的贡献)

B. FENG, J. J. GUO.....78

Culture and Creativity: Case Study on Haishan Hall in Anping, Taiwan

(文化与创意: 台南市安平海山馆的个案研究)

K.-H. CHEN.....88

Simulation Based on Agent University Culture Evolutionary Model

(基于 Agent 大学精神文化演化模型研究)

X. H. QIU, X. P. QIU, Z. Y. CUI, J. ZU.....97

Design and Development of the Cigarette Production Source Tracing and Consumer Sensing System Basing on the Cigarette Packaging Code Printing

(基于打码到条的卷烟溯源和消费者感知系统设计开发)

Z. CUI, W. W. ZHOU.....102

The Scientification of Environmental Racism: An STS and Law Approach

(环境种族主义概念的科学化: 科技、社会与法律的观点)

M. C.-T. HUANG, R. R.-C. HWANG.....108

Research of the Modern Theoretical Value of Li Weihan United Front Tactics

(李维汉统战思想及其当代价值研究)

M. WU, F. REN.....118